
 

Rada Miejska w Szepietowie 
 

Protokół nr VI/19 

VI Sesja w dniu 25 kwietnia 2019  

 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Paweł Mateusz Dąbrowski 

2. Wojciech Ertman 

3. Leszek Fiedorczuk 

4. Marian Kruszewski 

5. Sławomir Kućmierowski 

6. Witold Moczydłowski 

7. Jan Ołdakowski 

8. Magdalena Pietrzak 

9. Grzegorz Wojciech Powojski 

10. Katarzyna Sławomira Sienicka 

11. Henryk Stypułkowski 

12. Mariusz Stypułkowski 

13. Łukasz Wojno 

14. Wiesław Antoni Zaremba 

15. Grzegorz Żochowski 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski,  

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska, 

- Sekretarz Gminy Pani Henryka Szklaruk, 

- dr Joanna Karpowicz – Rektor Uczelni Jańskiego w Łomży 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy Szepietowo oraz 

Przewodniczący Rad Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 



1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zakończyły się wybory do samorządu mieszkańców 

wsi i przedstawił sołtysów wybranych w okresie od ostatniej sesji tj. od 25 kwietnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 

samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne z 

wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o 

ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady wniósł o zmianę kolejności rozpatrywanych punktów i przedstawił 

propozycje zmienionego porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

3. Informacja z przeprowadzonych wyborów sołeckich. 

 

Przewodniczący Rady złożył gratulacje wybranych sołtysom i członkom rad sołeckich. 

Następnie informację z przeprowadzonych na terenie gminy Szepietowo wyborów sołeckich 

przedstawiła Pani Marlena Stypułkowska. 

(Informacja dołączona do protokołu) 

Burmistrz Szepietowa wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Szepietowie wręczyli 

listy gratulacyjne obecnym na sesji sołtysom. 



 

4. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

(Informacja dołączona na protokołu) 

 

 

5. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Witold Moczydłowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

Radnie nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie miedzy sesjami radni nie zgłosili interpelacji  

i zapytań. 

Radnie podczas sesji nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2018 przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka – 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

(ocena zasobów pomocy społecznej w załączeniu do protokołu) 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 



 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

9. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2018. 

 

Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2018 przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

(Sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2018. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę.  

 

 

10. Uniwersytetu Trzeciego Wieku jako forma aktywizacji osób starszych. 

Dr Joanna Karpowicz – rektor Uczelni Jańskiego w Łomży omówiła zasady funkcjonowania 

Uniwersytetów Trzeciego Wieku zachęcając do korzystania z takiej formy aktywizacji osób 

starszych.  

 

 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 
 

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
 

Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/46/19 dołączona do protokołu) 

 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką 

Policji w Białymstoku na przekazanie środków na potrzeby Komendy Powiatowej 

Policji w Wysokiem Mazowieckiem. 

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Białymstoku na przekazanie środków na potrzeby Komendy 

Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/47/19 dołączona do protokołu) 

 

3) w sprawie udzielenia dotacji dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Łapach na dofinansowanie zadania zakup samochodu. 

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Łapach na dofinansowanie zadania zakup samochodu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/48/19 dołączona do protokołu) 

 

4) w sprawie udzielenia dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii 

Uzależnień w Łomży na dofinansowanie uzupełnienia i wymiany wyposażenia. 



Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Wojewódzkiego Ośrodka Profilaktyki i 

Terapii Uzależnień w Łomży na dofinansowanie uzupełnienia i wymiany wyposażenia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/49/19 dołączona do protokołu) 

 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
 

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/50/19 dołączona do protokołu) 

 

6) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Wodociągów 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu gminy Szepietowo. 

Z projektem uchwały zapoznał Kierownik Zakładu Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania 

w Szepietowie Pan Mirosław Wysocki. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu 

Wodociągów Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu gminy Szepietowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/51/19 dołączona do protokołu) 

 

7) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Szepietowo. 

Z projektem uchwały zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Szepietowo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/52/19 dołączona do protokołu) 

 

8) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Z projektem uchwały zapoznała Sekretarz Gminy Pani Henryka Szklaruk. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/53/19 dołączona do protokołu) 

 

9) w sprawie przyjęcia regulaminu oraz wzoru wniosku przyznawania stypendium za 

wybitne osiągnięcia uczniom Szkół Podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szepietowo oraz młodzieży szkolnej z terenu Gminy Szepietowo. 

Z projektem uchwały zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 



Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu oraz wzoru wniosku przyznawania 

stypendium za wybitne osiągnięcia uczniom Szkół Podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Szepietowo oraz młodzieży szkolnej z terenu Gminy Szepietowo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/54/19 dołączona do protokołu) 

 

10) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Z projektem uchwały zapoznał Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/55/19 dołączona do protokołu) 

 

11) w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na terenie na terenie zespołu 

przyrodniczo-krajobrazowego. 

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na terenie na terenie zespołu 

przyrodniczo-krajobrazowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr VI/56/19 dołączona do protokołu) 



 

12. Wolne wnioski. 

Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z prośbą o omówienie sytuacji w szkołach w 

związku z trwającym strajkiem nauczycieli. 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski informując, iż w szkołach na 

terenie gminy strajku nie ma. Odbyło się referendum strajkowe w szkole w Szepietowie, gdzie 

chęć przystąpienia do strajku zgłosiło ponad 50 % nauczycieli, natomiast do strajku nie 

przystąpiono. Egzaminy: gimnazjalny i ósmoklasistów odbyły się zgodnie z harmonogramem. 

 

Sołtys Wsi Plewki Pan Piotr Czartoszewski zwrócił się z pytaniem, czy równiarka nie 

zaczęła pracy zbyt późno zauważając, że w sąsiedniej gminie prace przy wyrównywaniu 

nawierzchni rozpoczęły się  już na początku marca. Następnie Pan Czartoszewski poprosił  

o odmalowanie pasów na przejściu dla pieszych przy budynku szkoły w Szepietowie.   

Odpowiedzi udzielił Kierownik ZWKiO w Szepietowie wyjaśniając, że nie odpowiada 

bezpośrednio za remonty dróg, tematem tym zajmuje się Pan Mariusz Wojtkowski (pracownik 

Urzędu Miejskiego) z którym został uzgodniony kwietniowy termin rozpoczęcia pracy przez 

równiarkę. Pan Wysocki powiedział, że jego zdaniem marcowy termin byłby zdecydowanie na 

wczesny. Równiarka poza kilku dniowym przestojem pracuje cały czas systematycznie 

zgodnie z zapotrzebowaniem wykonując prace. Na chwilę obecną nie ma większych awarii. 

Burmistrz Szepietowa dodał, że sytuacja na drogach była monitorowana na bieżąco. Termin 

rozpoczęcia prac zależy od rodzaju nawierzchni. Na terenie gminy Szepietowo większość dróg 

jest na ciężkich ziemiach gliniastych i nie było możliwości wcześniejszego rozpoczęcia prac 

ze względu na warunki atmosferyczne. Obecnie równiarka pracuje na bieżąco. Pan Burmistrz 

odnosząc się do pytania o pomalowanie pasów na przejściu dla pieszych poinformował, że jest 

już zamówiona firma, która będzie odnawiała oznakowanie na drogach gminnych. 

  

13. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady VI Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 
 

 


